
Föräldramöte Säsongen 2022/23 

Riktigt bra start på säsongen med hög närvaro på alla träningar och det märks att barnen 

blivit äldre. Vi vill gärna bli ännu fler och är tacksamma om ni hjälper barn som är lite sugna 

att komma i kontakt med oss. 

• SAIK / PHC 

Som vi nämnt varje år så tillhör barnen olika föreningar beroende på var de är skrivna. Södra 

sidan älven = SAIK och norra sidan = PHC. Uppdelningen enligt nuvarande avtal gäller fram till 

U12 (i år födda 2011). Kortfattat innebär det lite olika avgifter för att spela hockey, men även 

att de inom SAIK har en del åtaganden kopplat till den lägre avgiften, däribland Dreamstar-

häften. Ställ gärna frågor om ni har några så ska vi försöka besvara dessa å gott vi kan. 

 

• Samma ledargäng är fortfarande kvar        

Petter (Einar) och Anton (Axel) har huvudansvar på träningar. 

Martin (Sune) sköter det mesta runtom, delvis tillsammans med föräldragruppen. 

Erik (Tage), Tomas (Melker O), Peter (Alfred), Stefan (Bertil), Niclas (Milton) och Claes (Sigge) 

är de övriga istränarna. 

Anton (Leon) och Stefan (Melker A) är materialare. Målsättning att slipa minst en av dagarna 

varje vecka, men ofta går det inför båda träningarna. 

 

• Fokusområden träningar– Skridskor och puckföring, passningar. Och mycket spel! 

Vi jobbar även mycket med de regler vi har. Att vi sitter stilla och lyssnar, visar respekt för 

varandra mm. 

 

• Utrustning – Har ni funderingar kring något, fråga oss! 

Vi kommer försöka kika på klubblängd, hur skridskorna sitter, om de verkar vassa eller inte 

mm. Viktiga delar för att de enklare ska kunna få till åkning, passningar och skott. 

det kan även vara korta byxor eller för stora benskydd som är ivägen för åkningen.  

Vi ska försöka ge er den feedbacken när vi ser er. Svårt att se allt, så är ni osäkra – fråga! 

 

Trycker även på att försöka hitta begagnad utrustning. Exempelvis via ”Hockey Köp & Sälj – 

Piteå” på facebook, men vi kan ju även försöka sälja inom laget när någon växt ur något. 

Prata med varandra på träningarna om utrustning – många har en del liggandes hemma! 

 

Bättre att köpa begagnade skridskor i rätt storlek än skridskor att växa i. Om ni använder 

dom ett halvår – sälj dom sen! 

 

• Matchspel – Fler matcher i år!  

Vi kommer försöka hålla lagen till 5-6 spelare + målvakt. Detta för att de ska få mycket istid 

varje match.  

 

I år ser det ut att bli 7st LF-ligor, ”som det ska vara”. 3st på hemmaplan, 2 i Älvsbyn och 2 i 

Rosvik. Den sista i slutet på Februari i Rosvik. 

- Den första redan 16/10 i Älvsbyn enligt tidigare kallelse. 

- Vi arrangerar våran LF-liga den 5/11. Ni som var med ifjol vet ungefär vad det innebär, 

även om vi ska försöka effektivisera arbetspassen. Ungefärliga tider är 07:30 eller 08:00 

till 17:00 fördelat på för- och eftermiddagspass. 

 



Seriesammandrag.  

- Prova på-format. Kommer bli ”1,75 sammandrag per person”. Eventuellt ett på 

hemmaplan (kaffe och fikaförsäljning, varma mackor/korv?). Vi vet inte så mycket ännu, 

men kommer med information när det kommer. Eftersom det är första året denna 

ålderskull kör seriesammandrag så är det lite för att testa på. Dessutom lite nya 

motståndarlag! 

Cup 
- Vi kommer arrangera en cup i slutet av året. Ingen extern cup i år, vi spelar sammandrag 

istället (Flera av de äldre lagen har åkt på en cup i någon annan stad) 
 

• Föräldragrupp  
- Ekonomi – ca 86 000kr efter försäljningen. Sålde 468 balar (beställt 475, så finns några 

extra).  
Som vi nämnt så går varje krona av förtjänsten direkt till lagets kassa som kommer 
nyttjas löpande vid behov. Ingen försäljning går till föreningen förrän om några år 
förutom Dreamstar för SAIK. 
 

- Slipavgift 150kr i år och nästa. ca 18 hade betalat vid mötet. Laget kommer i år att lägga 
ut för totalen (300kr/spelare) och vi tar in andra halvan nästa år. Detta är alltså den 
avgift som vi betalar för att underhålla automatslipen som vi har på Nolia. 
 

- Vår egen LF-liga – arbetspass kommer efter Älvsbyn. 
- Föräldragruppen, med Susanne (Melker A) i spetsen gör ett jättejobb för att allt ska 

funka!       
 

 

• Övrigt  
- Dressar / Spons – till nästa år. Målsättning att hitta sponsorer till nästa års dressar, för att 

kunna subventionera dessa så mycket som möjligt. I år blev det inga subventionerade 
kläder. 
 
Om ni har företag eller bra kontakter på företag som vill ställa upp och sponsra oss och få 
tryck på ryggen – prata med Martin eller Daniel Nilsson (Viggos pappa). Det uppskattas 
enormt!  
 

- Fotografering 
Har fått obekräftade uppgifter att vi kommer bli kallade till en fotografering i år, likt 
skolfoto. Återkommer om / när detta blir. 
 

- Målvakter 
 
Vi kommer se till att ha 4st målvaktsutrustningar i år till matchspel. 
Kommer generellt sett träna med 2 målvakter åt gången. 
 
Vi har fått en MV-utrustning delsponsrad av Sportringen, och resterande del har vår 
”storsponsor” Cronwik consulting hjälpt till med! Superstort tack! 
 
Storfors AIK håller laget med 2st utrustningar som en del i avtalet mellan PHC/SAIK, och 
vi hoppas få en via Svenska Hockeyförbundet inom kort. Till dess kommer vi låna från ett 
annat lag för att klara matchspel. 



 
Givetvis kommer alla som vill att få testa både på träning och match. 


